首页
 中规院交通所
 《城市交通》
 交通新闻
 交通论坛
 下载中心
 专业服务机构
 北美交通
 English

 近時市交通
 ▶ 无车日活动
 ▶ 会议信息
 ▶ 久通黄页
 ▶ 人才招聘

征稿简则

[《城市交通》▶

杂志简介

投稿

捜索

本刊声明

编委团队

内容

论文模板

中图分类号



我们的团队



2008年第6期



2008年第5期



过刊检索

2008	2007
2005	2004
2002	2001
1999	
	2005

郑州物流园区规划与城市协调发展研究

点击数: 565

专家审稿

点击查看PDF全文

文章编号: 1672-5328 (2005) 03-0053-05

查询

杜彩军1 陈长祺2 李凤军2 (1.北京交通大学,北京 100044; 2.中国城市规划设计研究院,北京 100044)

摘要:针对当前城市物流园区发展的迫切需要与热潮,分析了城市物流园区的类型与选址原则。介绍了汉城、南京和广州的城市物流规划。分析了郑州市发展物流的特点,提出了郑州市物流园区环形放射的布局形态物流园区的布局设想,分析了各个物流园区的功能和相互联系。强调了物流园区与运输通道的衔接协调,与其他城市物流的衔接协调,以及物流园区和城市自身的协调发展。

关键词:物流园区;物流规划;布局

The Study of the Harmonious Development between Urban Logistics Park Planning and the City in Zhengzhou

DU Caijun1, CHEN Changqi2, LI Fengjun2
(1. Beijing Jiaotong University, Beijing 100044, China; 2.China Academy of Urban Planning and Design,
Beijing 100044, China)

Abstract: According to the imperious necessity and the enthusiasm of the urban logistics park planning, the author analyzes the styles of urban logistics park and the principles to choose the addresses. And three cities' urban logistics park planning are listed. Then the characteristics of development logistics the city of Zhengzhou are analyzed. And the ring and radial style of zhengzhou's logistics parks, the layout ideas and the function of logistics parks are put forward. The relations of these logistics parks and the relations between the city's parks and the other cities' parks are also explained. The connection between these parks and the transportation facilities are also emphasized. The harmonious development between the city and the logistics parks is analyzed at the end of the paper.

Keywords: logistics park; logistics park planning; layout



住房和城乡建设部城市交通工程技术中心 住房和城乡建设部地铁与轻轨研究中心 中国城市规划设计研究院城市交通研究所

京ICP备06001670号© 2000-2006版权所有